
Pozdrav Konferenci Fa v Jižní Americe

Zdravím naše učedníky Dafa v Jižní Americe!

Nejprve bych rád popřál vaší konferenci Fa úspěch. Doufám, že se díky konferenci Fa 
zlepšíte ve své kultivaci. Dafa je o kultivaci a učedníci Dafa jsou lidé, kteří se kultivují, takže 
kultivace je pro vás jako učedníky Dafa nezbytná. Pouze tím, že se budete dobře kultivovat, 
dokážete jako učedníci Dafa naplnit své poslání. 

Děkuji vám a ještě jednou přeji vaší konferenci velký úspěch!

Váš učitel,

Li Hongzhi

8. října 2016


